
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
ORDFÖRANDE

Styrelsemöte
4 april 2013

Kallelse till styrelsemöte 08

Tid och plats

Tid: Tisdagen den 9:e April 2013 klockan 17.05

Plats: E:1426

FÃöredragningslista

Ärende Åtgärd Bilaga

§1 OFMÖ
§2 Tid och sätt Beslut
§3 Adjungeringar Beslut
§4 Föredragningslista Beslut
§5 Föregående mötes protokoll Beslut
§6 Information från kåren Information
§7 Beslutsuppföljning Beslut
§8 Utskottsrapporter Information
§9 Ekonomisk status Information
§10 Val av funktionärer Beslut
§11 Entilegande av funktionär Beslut
§12 Rosa Marschen Beslut
§13 Tillvägagångssätt utskottsrapporter Diskussion/Beslut
§14 Baler i vår Diskussion/Beslut
§15 Övrigt Diskussion/Beslut
§16 Meddelanden Information
§17 OFMA

Det bjuds på mat och dryck till alla mötesdeltagare. Välkomna!

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Ordförande, Datatekniksektionen
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DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
BESLUTSUPPFÖLJNING

4 april 2013

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Philip H. Policydokument S10 2009 S08 2013
Robin L. Uppd. Bordershop S20 2010 S08 2013
Robin L. Diskmaskinen S18 2011 S08 2013
Sofia S. Mästerimärken S06 2012 S08 2013

Robin L. Förbättring av styrelserummet S02 2013 S08 2013
Sofia S. och Philip H. Facebook S03 2013 S08 2013

Carl N. Funktionärsbestick S05 2013 S08 2013
Johan R. Trumset S06 2013 S08 2013

Noter

§10 Val av funktionärer:

Cafémästeriet

Funktionär inom Cafémästeriet Sami Huutoniemi (d01sh)

§11 Entilegande av funktionär:

Cafémästeriet

Vice Cafémästare Sami Huutoniemi (d01sh)

§12 Rosa Marschen: Information och en förfrågan från Rosa Marschen-Generalen Daniel Lun-
dell

§13 Tillvägagångsätt utskottsrapporter: Utskottsrapporterna har en tendes att ta lång tid, vilket
gör att lunchmötena måste stressas igenom. Detta kan medföra felaktiga beslut, vilket inte är
bra. Jag föreslår att inför varje styrelsemöte skriver man ett document där det står vad man
gjort den senaste veckan. Till mötet ska man ha läst igenom de andra mästarnas rapporter och
punkten utskottsrapporter blir ett tillfälle för mötet att ställa frågor eller kommentera de olika
rapporterna.

En fråga är då hur dessa rapporter ska skickas ut. Ska de skickas tillsammans med kallelsen för
mötet, men mycket stor risk för att allt man gjort inte kommer med, (evetuellt får man skriva i
sin utskottsrapport vad man gjorde för 1.5 vecka sen och fram till 0.5 vecka sen), eller ska det
skickas ut kvällen före mötet.

§14 Baler i vår: Snart är det Corneliusbal och 2 veckor efter det är det M-bal eftersom M fyller
50. Vilka ska gå och är detta något som styrelsen vill använda sin representationsbugdet för,
för att bidra till biljettpris till dem i styrelsen som ska gå på balerna.
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